
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 24 oktober 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Frånvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Anton Eriksson och Elias Bustamante Sävlind.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-10-17 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Ekonomiansvarig
Ekonomiansvarig informerade om att revisorn är klar med sektionens bokslut. Ekonomiansvarig har
påbörjat arbetet med föreningens bokslut och årsredovisning.
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3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för volleyboll
Sportmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 625 kr avseende inträde på Iksu vid volleyboll.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för fotograf till finsittningen
Klubbmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 6 250 kr avseende fotograf till finsittningen.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om kostnad för representation
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 2 730 kr avseende biljetter till JD för
representation för ordförande, utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig.
Styrelsen godkände beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för JURO-ordförande
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 910 kr avseende biljett till JD för
JURO-ordförande.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt
Styrelsen har fått in en JF-åsikt som lyder enligt följande: “Hej, Jag vill förmedla min åsikt som
medlem att förtroendet för JF har gått ner. Detta har med valberedningen att göra. Jag hade velat att,
inför nästa års medlemsmöte, reformera vilka som sitter i valberedningen då det finns en trend att
valberedningen väljer de utifrån ”vilka som hade kunnat samarbeta bäst”. Detta gör att en
kompisgrupp blir nominerade vilket gör att andra kompisgrupper på JP inte alls får lika stort
inflytande att aktivt delta i beslut som rör JF. Min lösning på detta är att man behåller valberedningens
funktion men man tillsätter individer utanför juristprogrammet (tex studenter från HHUS) då de inte
har samma insyn i vilka som är kompisar på JP. Man ska kunna samarbeta med alla om man väljer att
sitta i en styrelse. Ytterligare är det otroligt oprofessionellt som styrelseledamot att ställa vissa frågor
mot de som motkandiderar men inte till den som är nominerad. Tex frågades en motkandidat något i
stil med ”varför den ansåg sig bättre än den nominerade”. Jag trodde sittande styrelse gick till val med
att förstärka förtroendet hos medlemmarna och agera opartiskt.”

Styrelsen tackar för åsikten. Valberedningens svar finns i bilaga 1 som är länkat under protokollet på
hemsidan.
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Styrelsen diskuterar fördelar och nackdelar med en förändring av hur tillsättningen av valberedningen
ska gå till. Detta kommer att tas vidare med den tillträdande styrelsen. Vi vill även förtydliga hur
tillsättningen av valberedningen går till. Styrelsen nominerar kandidater till valberedningen som sedan
röstas in under ett verksamhetsmöte där alla medlemmar får vara med och rösta. Det är alltså
medlemmarna som röstar in valberedningen.

Styrelsen är ledsna att det uppfattades som att vi agerade oprofessionellt på gårdagens medlemsmöte
och förstår vart åsikten kommer ifrån.Vi är där i egenskap som styrelsemedlemmar i och med att vi
arrangerar medlemsmötet. I röstningen och frågestunden är styrelsen däremot på mötet i egenskap
som medlemmar i Juridiska föreningen. Styrelsen håller med om att detta borde ha förtydligats under
mötet, exempelvis inte burit styrelsevästarna. Under mötet ställdes frågor som kan uppfattas som
oproffesionella, såväl från styrelsemedlemmar som medlemmar i föreningen och vi alla har ett ansvar
att fundera och formulera frågorna som ställs på ett konstruktivt sätt för att upprätthålla saklighet i
diskussionen, även om givetvis alla frågor ska få ställas för att uppnå ett så demokratiskt klimat som
möjligt.

4.2. JF-åsikt
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som skriver att en medlem i styrelsen är rasistisk och
en mansgris. Medlemmen ifrågasätter hur han kan vara lämplig i en styrelse och att medlemmen
verkligen inte förstår.

Styrelsen tar avstånd från personangrepp och antaganden om personers värderingar och åsikter.

4.3. Företräde JD
En diskussion har förts men inget beslut är taget. Diskussionen handlade om JDs arbetsgruppers
företräde.

5. Informationspunkter

5.1. Marknadsansvarig
Marknadsansvarig informerade om att anmälan till Padel-turneringen med Deloitte är öppen och
stänger 26 oktober kl. 12.00. Anmälan till frukostevent med Mannheimer Swartling är även öppen och
stänger 5 november. Mer information hittar ni på JF:s sociala medier. Alla är välkommen att anmäla
sig!
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6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Elias Bustamante Sävlind Justerat, Anton Eriksson
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